
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 16. 10. 2007. 
 

Přítomni:    doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Kořínková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková,  
                          ing. Lauterbach 

1. Děkan informoval vedení o výsledcích jednání Akreditační komise. Pro PřF bylo úspěšně 
akreditováno navazující magisterské studium Geografie. Děkan blahopřeje doc. Andělovi a 
katedře geografie k tomuto nespornému úspěchu. Reakreditováno bylo doktorské studium 
v programech Fyzika a Physics. Nebyly akreditovány dva bakalářské obory v kombinované 
formě Toxikologie a Stavební chemie.  

2. Vedení diskutovalo personální zajištění akce „Den vědy“ na PřF a zajištění snadné orientace 
příchozích návštěvníků.  

3. Krajský úřad organizuje „Týdny vzdělávání dospělých“  Dr. Dvorníková ve spolupráci 
s tajemníkem k této akci zajistí na propagační materiály aktualizovaný výčet kurzů 
celoživotního vzdělávání.  

4. Akce „Kulatý stůl učitelů SŠ“ dne 24. 10. 2007 se účastní dr. Kořínková a dr. Dvorníková. 
5. Studijní a Stipendijní řád PřF UJEP připravuje proděkan Balej ve spolupráci s proděkankou 

Kořínkovou. Do 5. listopadu bude připraven 1. návrh Studijního řádu PřF UJEP. Zodpovídá 
prod. Balej. 

6. Děkan předjedná s rektorkou proceduru schvalování ve Správní radě UJEP procedurálních 
záležitostí při případném vzniku nových subjektů v rámci Operačního programu VaVpI . 
Tajemník zajistí dosavadní projektovou dokumentaci objektu P. Termín do 6. 11. 2007 

7. Anglické webové stránky PřF – 
-  nutnost dopracovat fakultní webové stránky v angličtině, dr. Dvorníková do  

                     konce listopadu připraví návrh stránek a rozešle vedení, 
-  u některých kateder je nutné dopracovat anglické katedrální stránky. 

8. Ke „Dni otevřených dveří PřF“ 23. a 24. 11. 2007 je nutno aktualizovat informace 
v systému STAG, do 15. 11. 2007 zapracovat do STAGu všechny chybějící studijní plány 
včetně nově akreditovaných. Zajistí prod. Kořínková. 

9. Vedení jednalo o kritériích vyplácení motivačních stipendií na PřF. 
10. Schůzky s autory STAGu dne 18. 11. 2007 se zúčastní proděkanka Kořínková a dr. Švec 

jako předseda rozvrhové komise. 
11. Vedení projednávalo časový plán imatrikulací v Litvínově dne 23. 10. 2007. 
12. Proděkanka Kořínková vznesla dotaz na odměňování pracovníků za sobotní výuku na 

katedře biologie. Děkan záležitost projedná s vedoucím katedry biologie. 
13. Proděkan Pavlík informoval o připomínkách ke směrnici o zveřejňování závěrečných prací 

na UJEP. 
14. Návrh na interní grantovou agenturu na PřF bude předložen k projednání AS PřF. 
15. UJEP vydá manuál a pravidla pro čerpání prostředků z Operačního programu Vzdělávání 

pro konkurenceschopnost do 25. 11. 2007.  
16. Proděkan Balej informoval vedení o zájmu farmaceutických firem uspořádat na PřF cyklus 

přednášek. Proděkan bude záležitost konzultovat s vedením katedry chemie a biologie. 
17. Dne 29. 10. 2007 v 9 hodin v pracovně děkana proběhne schůzka vedení, která bude 

věnována přípravě dislokace a projektové dokumentace budovy A pro PřF v Kampusu. 
18. Do konce října 2007 je třeba dát tajemníkovi požadavky na čerpání finančních prostředků 

z FRIMu UJEP na stavební investiční akce PřF. 
19. Příští porada vedení bude až 30. 10. 2007 ve 13 hodin. 
 
 
 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                        Děkan PřF UJEP 


